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Abstract (en)
The invention relates to a shoe which contains a flexible shaft (1) with shaft parts (1a, 1b) which can be braced in relation to one another in the
instep region and with a heel cap (4, 24) provided towards the rear as well as, supported by the shaft (1), a rotary clamping closure (5) with a
clamping cable (9) which can be wound up onto and unwound from a cable pulley (7) with the effect of mutual drawing together and loosening of the
shaft parts. A particularly favourable arrangement of the rotary closure in terms of manufacturing as well as a particularly good drawing together of
the corresponding shaft parts (1a, 1b) is achieved by the heel cap (4, 24) being designed in its central rear region with a raised extension section
(13) for firm reception of the rotary clamping closure (5).

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft einen Schuh, der einen flexiblen Schaft (1) mit im Ristbereich gegeneinander verspannbaren Schaftteilen (1a,1b) und mit
einer rückwärtig vorgesehenen Fersenkappe (4,24) sowie einen vom Schaft (1) getragenen Drehspannverschluß (5) mit einem Spannseil (9)
enthält, das im Sinne eines gegenseitigen Zusammenziehens und Lösens der Schaftteile auf eine Seilscheibe (7) aufwickelbar und von dieser
abwickelbar ist. Eine herstellungsmäßig besonders günstige Anbringung des Drehverschlusses sowie ein besonders gutes Zusammenziehen der
entsprechenden Schaftteile (1a,1b) wird dadurch erreicht, daß die Fersenkappe (4,24) in ihrem mittleren hinteren Bereich mit einem hochgezogenen
Verlängerungsabschnitt (13) zur festen Aufnahme des Drehspannverschlusses (5) ausgebildet ist.
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